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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 273 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 273 
Kan ministeren bekræfte, at referater fra møder i følgegruppen for projektet 
Naturpark Åmosen ofte først er blevet udsendt 4 uger eller mere efter at 
møderne har været afholdt? 
 
Svar 
Lad mig slå fast, at der er tale om to forskellige projekter. ”Naturpark Åmo-
sen” var et lokalt bud på en nationalpark i et større område. Det aktuelle 
naturgenopretningsprojekt sigter mod at sikre væsentlige kultur- og natur-
værdier i den østlige del af Store Åmose. 
 
Ifm. det aktuelle projekt i Store Åmose er nedsat en følgegruppe. Det er et 
selvstændigt rådgivende organ, hvor Skov- og Naturstyrelsen fungerer som 
sekretær. Præciseringen vedrører også spørgsmålene 274 – 277. 
 
Skov- og Naturstyrelsen kan bekræfte, at der i forbindelse med skitseprojek-
teringen af naturgenopretning i Åmosen er gået op til 4 uger fra afholdelsen 
af følgegruppemøderne, til referat er udsendt. Det skyldes et stort arbejds-
pres under skitseprojekteringen, hvor styrelsen bl.a. har prioriteret besøg 
hos lodsejere, besvarelse af spørgsmål og generel information i breve til 
lodsejere, i aviser og på nettet højt. I forbindelse med de sidste møder, er 
referaterne dog blevet udsendt kort tid efter møderne. 
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